
 
 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ Γ. ΖΕΜΠΙΛΗΣ 
Βουλευτής Εύβοιας – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

Μητροπόλεως 1, 105 57 Αθήνα – τηλ.: 210 3221582, fax: 210 370 9680 
Καραμαρτζούνη 1, 341 32 Χαλκίδα – τηλ.: 22210 20637, 22210 22558, fax: 22210 22558 

e-mail: zempilisth@gmail.com 

 
 

Αθήνα 16/2/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
Προς: Υπουργό Οικονομικών 
            κ. Χρήστο Σταϊκούρα 
 
 
Θέμα: Παράταση συμβάσεων του προσωπικού καθαριότητας της ΑΑΔΕ 

 

Κύριε Υπουργέ,  

Οι ανάγκες καθαριότητας στα κτίρια της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων(ΑΑΔΕ) και ειδικά 
στις Δ.Ο.Υ. είναι πολύ μεγάλες, λαμβανομένου υπ’ όψιν και του μεγάλου όγκου των καθημερινώς 
συναλλασσομένων πολιτών, αλλά και των επαγγελματιών(λογιστών κλπ). Ειδικά δε, σε συνθήκες 
υγειονομικής κρίσης το προσωπικό ειδικότητας ΥΕ καθαριότητας (ΙΔΑΧ και ΙΔΟΧ)δεν επαρκεί, με ό,τι 
αυτό συνεπάγεται για τους κινδύνους που δημιουργούνται για την δημόσια υγεία. Τις ανωτέρω 
ανάγκες κάλυπτε εν μέρει προσωπικό ΥΕ καθαριότητας ορισμένου χρόνου που εργάζονταν συνεχώς 
και για πολλά έτη, με ανανέωση συμβάσεων. Μάλιστα, εκτός από την καθαριότητα οι εργαζόμενοι 
αυτοί απασχολούνταν και σε άλλα συναφή υπηρεσιακά αντικείμενα, λόγω της έλλειψης προσωπικού, 
συνεπεία των δημοσιονομικών δεσμεύσεων της χώρας 

Ως γνωστόν, με τον νέο διαγωνισμό(ΣΟΧ 1/2020) προσλαμβάνεται προσωπικό στην ΑΑΔΕ, το οποίο 
όμως δεν επαρκεί για τις νέες αυξημένες ανάγκες. Περαιτέρω, με την ανωτέρω προκήρυξη μεγάλο 
τμήμα του υφιστάμενου προσωπικού, που δεν βρίσκεται στην λίστα των επιτυχόντων,  αναμένεται 
να απολυθεί. Ωστόσο, η αναγκαιότητα της παραμονής των εν λόγω εργαζομένων είναι προφανής, 
όπως επίσης και το γεγονός ότι καλύπτουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες. Άλλωστε, πρόκειται για 
εργαζόμενους με μακροχρόνια συνεχή και σταθερή εργασία στον τομέα της καθαριότητας, που 
αντεπεξήλθαν επιτυχώς στο έργο τους και κατά την περίοδο της πανδημίας.  
 
Κατόπιν των παραπάνω, ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Εάν προτίθεται να προβεί στις δέουσες ενέργειες για την παράταση της ισχύος των συμβάσεων των 
μακροχρόνια εργαζομένων στην καθαριότητα της ΑΑΔΕ, καθώς και την εξεύρεση μόνιμης λύσης, 
δοθέντος ότι οι εργαζόμενοι αυτοί καλύπτουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες. 
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